
Protokół  

z VI Sesji Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój 

z dnia 26 marca 2019 r. 

 

Obrady rozpoczęto 26 marca 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:45 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

 

Obecni: 

1. Michał Cebula 

2. Norbert Czernecki 

3. Michał Czernek 

4. Łukasz Hanke 

5. Zbigniew Jacek 

6. Krzysztof Kwaśny 

7. Tadeusz Lazarek 

8. Monika Młodzik 

9. Monika Nikiel 

10. Izabela Ogierman 

11. Piotr Pająk 

12. Małgorzata Paszek 

13. Rafał Polok 

14. Krystyna Świerkot-Żmij  

15. Marian Wróbel 

 

1. Otwarcie sesji 

 

Przewodniczący Rady otworzył sesję i przywitał zebranych. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad, następnie złożył wniosek o 

rozszerzenie porządku obrad o punkt: Pisemne zgłaszanie interpelacji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Michał Czernek złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt sprawozdanie 

Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w Urzędzie Gminy Goczałkowice-Zdrój. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Pisemnego zgłaszanie interpelacji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pająk, 

Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Monika Młodzik 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

uzupełnienia porządku obrad o sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 

w Urzędzie Gminy Goczałkowice-Zdrój.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, 

Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, 

Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

 

3. Pisemne zgłaszanie interpelacji 

 

Podczas sesji nie wpłynęły żadne interpelacje.  

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pająk, 

Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tadeusz Lazarek 

 

5. Informacja Gminnego Ośrodka Kultury o planach działania na rok 2019 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Pani Zofia Szołdra przedstawiła zebranym informację 

o planach działania instytucji kultury na rok 2019, co stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie w całości projektów uchwał. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieodczytywania w całości projektów uchwał.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, 

Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

 

a) zmiany Uchwały Nr III/21/2018 Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z dnia 18.12.2018r 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goczałkowice-Zdrój na 

lata 2019-2029 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że w złączniku nr 1 zmiany obejmują rok 2019, w którym 

przyjęte wielkości dostosowuje się do zmian w budżecie gminy Goczałkowice-Zdrój na 

2019r. w okresie od 29.01.2019r. do dnia podjęcia niniejszej uchwały, polegające na zmianie 

dochodów i wydatków budżetu, wprowadzone przyjętymi w tym okresie Zarządzeniami 

Wójta Gminy oraz zmiany uwzględnione w projekcie Uchwały Rady Gminy w sprawie zmian 

w budżecie. W wykazie przedsięwzięć wieloletnich wymienionych w złączniku nr 2 zmianie 

ulegają: 

1. "Budowa Centrum przesiadkowego przy ul. Parkowej w Gminie Goczałkowice-

Zdrój" - zwiększeniu ulegają: łączne nakłady finansowe o kwotę 1.269.705zt, zmniejszeniu 



limitu wydatków w 2019r. o kwotę 489.763zł, zwiększeniu limitu wydatków w 2020r. o 

kwotę 1.804.587zł oraz zwiększeniu limitu zobowiązań o kwotę 1.269.705zł. 

2. "Budowa ul. Bór II"- zwieszenie łącznych nakładów finansowych o 560.000zł, 

limitu wydatków w 2019r. o kwotę 560.000zł i limitu zobowiązań o 560.000zł. 

3. "Monitorowanie osiadania terenu" - wprowadzenie nowego przedsięwzięcia z 

łącznymi nakładami finansowymi 191.388zł, limitem wydatków 2019r. w wysokości 

130.134zł, limitem wydatków 2020r. w wysokości 61.254zł i limitem zobowiązań w 

wysokości 191.388zł 

4. "Ulica Sołecka i Solankowa"- zwiększenie łącznych nakładów finansowych, limitu 

wydatków w 2019r. i limitu zobowiązań o kwotę 1.360.000zł 

 

Komisja Gospodarki i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krystyna Świerkot-Żmij zapytała czego dotyczyły i na jakie kwoty były wspomniane 

Zarządzenia Wójta Gminy. Radna poprosiła również, aby w przyszłości było to dokładnie 

opisane. Następnie radna zapytała, czy przetarg na budowę ulicy Bór II został już 

rozstrzygnięty. 

Wójt Gminy poinformowała, że przetarg na budowę ulicy Bór II czeka na rozstrzygnięcie, 

ponieważ potrzebne jest zabezpieczenie środków finansowych, o których mowa w tym 

projekcie uchwały. 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że zarządzeniami Wójta zostały zwiększone dochody gminy 

o dotacje, w sumie zwiększono budżet o 6.537zł 46gr. w tym: 

+100zł na Ośrodek Pomocy Społecznej 

+5.868zł na prowadzenie ewidencji działalności gospodarczej 

+500zł na transport depozytów wyborów samorządowych 

+69,46 na dodatki energetyczne 

 

Na tym zakończono dyskusję. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr III/21/2018 Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z dnia 18.12.2018r w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goczałkowice-Zdrój na lata 

2019-2029.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, 

Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 



b) zmiany Uchwały Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój Nr III/22/2018 z dnia 18.12.2018r, 

w sprawie budżetu Gminy Goczałkowice-Zdrój na 2019 rok 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że proponuje się:  

1. Zwiększenie dochodów: 

1) dział 758 Różne rozliczenia - kwota 257.385zł wyższa subwencja oświatowa 

zgodnie z pismem Ministra Finansów nr ST3.4750.1.2019 z dnia 13.02.2019r. 

2) dział 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem - kwota 

74.023zł wyższa opłata eksploatacyjna od wydobycia węgla w II półroczu 2018r. 

3) dział 600 Transport i łączność - kwota 1.080.000zł dotacja z budżetu państwa na 

dofinansowanie zadań "Przebudowa ul. Sołeckiej w km 0+000-0+388" oraz 

„Przebudowa ul. Solankowej 0+390-0+610" (promesa Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji z dnia 15.02.2019r. 

2. Zmniejszyć wydatki: 

1) dział 801 Oświata i wychowanie - kwota 18.500zł przeniesienie wydatków 

zaplanowanych w budżecie na odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych w 

Gimnazjum do działu 854 Edukacyjna opieka wychowawcza na odpisy na ZFŚS w 

świetlicy szkolnej (korekta błędu Szkoły Podstawowej Nr 1) 

3. Zwiększenie wydatków: 

1) dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza - kwota 18.500zł przeniesienie 

wydatków zaplanowanych w budżecie na odpisy na zakładowy fundusz świadczeń 

socjalnych w Gimnazjum do działu 854 Edukacyjna opieka wychowawcza na odpisy 

na ZFŚS w świetlicy szkolnej ( korekta błędu Szkoły Podstawowej Nr 1) 

2) dział 600 Transport i łączność - kwota 489.763zł z budowy Centrum 

przesiadkowego (zadanie przeniesione do realizacji na 2020r.) 

3) dział 600 Transport i łączność - kwota 300.000zł na pomoc finansową dla Powiatu 

Pszczyńskiego na dofinansowanie zadań: "Projekt przebudowy drogi powiatowej nr 

4114S tj. ul. Zimowej w Goczałkowicach-Zdroju" - kwota dofinansowania z Gminy 

120.000zł ( środki Powiatu130.000zł) oraz „Remont drogi powiatowej nr 4102S ul. 

Zielonej w Goczałkowicach-Zdroju" - kwota dofinansowania z Gminy 180.000zł 

(środki Powiatu 0zł), kwota 1.360.000zł zwiększenie planowanych wydatków na 

przebudowę ul. Sołeckiej w km 0+000-0+388" oraz przebudowę ul. Solankowej 

0+390-0+610", kwota 560.000zł zwiększenie wydatków na budowę ul. Bór II 

4) dział 851 Ochrona zdrowia - kwota 150.000zł dotacja dla Szpitala Powiatowego w 

Pszczynie na zakup sprzętu medycznego, kwota 129.254zł na program 

przeciwdziałania alkoholizmowi 

5) dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - kwota 130.134zł na 

monitoring osiadań terenu, kwota 16.004zł na system odbioru odpadów komunalnych 

4. Zwiększenie przychodów:  

Nadwyżki z lat ubiegłych - kwota 744.221zł 

 

Komisja Gospodarki i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały. 



W dyskusji wzięli udział: 

- Krystyna Świerkot-Żmij zapytała czy gminne placówki oświatowe są beneficjentem 

środków związanych z profilaktyką i przeciwdziałaniem problemom alkoholowym, w jakiej 

wysokości i na jakie zadania są te środki wydatkowane. Radna zapytała również, czy przy 

podziale niewykorzystanych za ubiegły roku środków na przeciwdziałanie alkoholizmowi 

były brane pod uwagę wnioski placówek oświatowych. 

 

Sekretarz Gminy poinformowała, że jeżeli jest taka potrzeba to oczywiście Gmina finansuje, 

ale musi być inwencja ze strony placówek oświatowych. 

 

Radna Świerkot-Żmij zapytała, czy placówki oświatowe zgłaszały takie wnioski i jaki jest 

sposób powiadamiania i przyjmowania wniosków od placówek oświatowych. Radna 

poprosiła o przygotowanie informacji w tym temacie na kolejną sesję. 

 

Na tym zakończono dyskusję. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój Nr III/22/2018 z dnia 18.12.2018r, w 

sprawie budżetu Gminy Goczałkowice-Zdrój na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pająk, 

Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Marian Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Monika Młodzik, Krystyna Świerkot-Żmij  

 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że Powiat Pszczyński zwrócił się z wnioskiem o wsparcie 

finansowe na zadania inwestycyjne w zakresie budowy dróg. Środki na pomoc finansową 

zostały zabezpieczone w budżecie Gminy Goczałkowice-Zdrój. Powiat planuje w ramach 

współpracy z Gminą Goczałkowice-Zdrój zlecić realizację następujących zadań: 

1. „Projekt przebudowy drogi powiatowej nr 4114S tj. ul. Zimowej w 

Goczałkowicach-Zdroju” na odcinku od skrzyżowania z ul. Jeziorną do skrzyżowania 

z ul. Główną. Wartość zadania oszacowano na 250.000zł. Planowane dofinansowanie 

z Gminy w wysokości 120.000zł 

2. „Remont drogi powiatowej nr 4102S ul. Zielonej w Goczałkowicach-Zdroju”. 

Wartość zadania oszacowano na 180.000zł. Planowane dofinansowanie z budżetu 

Gminy w wysokości 180.000zł. 



3. „Projekt przebudowy przepustu w ciągu DP nr 4116S tj. ul. Uzdrowiskowej w 

Goczałkowicach-Zdroju w km 1+225”. Wartość zadania oszacowano na 50.000zł., w 

całości finansowane przez Powiat. 

Ponadto Powiat Pszczyński planuje w 2019r. wykonanie dokumentacji projektowej remontu 

ul. Głównej w Goczałkowicach-Zdroju w km 1+400 do 1+810. 

 

Komisja Gospodarki i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały. 

 

W ramach dyskusji radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, 

Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu na zakup sprzętu 

medycznego dla Szpitala w Pszczynie 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że Powiat Pszczyński i Szpital Powiatowy w Pszczynie 

zwróciły się z wnioskiem o wsparcie finansowe na współfinansowanie zakupu ramienia  

RTG C. Środki na pomoc finansową zostały zabezpieczone w budżecie Gminy 

Goczałkowice-Zdrój. 

 

Komisja Gospodarki i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały. 

 

W ramach dyskusji radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu na zakup sprzętu medycznego dla 

Szpitala w Pszczynie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwaśny, 

Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pająk, 



Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Hanke 

 

e) zmiany uchwały Nr XXXII/246/2018 Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z dnia 26 

stycznia 2018r w sprawie: ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 

Gminy Goczałkowice-Zdrój dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego i szkół prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne na terenie Gminy 

Goczałkowice-Zdrój oraz trybu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania 

dotacji 

 

Krzysztof Turoń poinformował, że art. 38 ust. 1 i ust. 2 ustawy z dnia 27 października 2017r. 

o finansowaniu zadań oświatowych nakłada na organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego ustalenie w drodze uchwały Rady Gminy trybu udzielania i rozliczania dotacji, 

tryb przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania w tym zakres 

danych , które powinny być zawarte we wniosku o udzielanie dotacji i w rozliczeniu jej 

wykorzystania z budżetu Gminy Goczałkowice-Zdrój dla niepublicznych przedszkoli, innych 

form wychowania przedszkolnego , szkot i placówek prowadzonych przez osoby prawne i 

fizyczne na terenie Gminy Goczałkowice-Zdrój. Jednocześnie zmiana ustawy o finansowaniu 

zadań oświatowych , które weszły w życie z dniem 1 stycznia 2019r. określiły sposób 

rozliczenia otrzymywanych dotacji w szczególności dla uczniów posiadających orzeczenie o 

potrzebie kształcenia specjalnego. Niniejszy projekt uchwały wprowadza nowe załączniki do 

rozliczenia dotacji. 

 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały. 

 

W ramach dyskusji radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XXXII/246/2018 Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z dnia 26 stycznia 

2018r w sprawie : ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy 

Goczałkowice-Zdrój dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego i szkół prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne na terenie Gminy 

Goczałkowice-Zdrój oraz trybu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, 

Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

 



f) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2019 

 

Krzysztof Turoń poinformował, że uchwalenie powyższego i kolejnego projektu uchwały 

wynika bezpośrednio z zapisów art. 70a Ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku Karta 

Nauczyciela - gdzie w budżetach organów prowadzących wyodrębnia się środki finansowe 

określone w tych uchwałach. Obowiązkiem organu prowadzącego, zgodnie z 

Rozporządzeniem MEN z 18 stycznia 2019 roku jest również ustalenie maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli prowadzone przez 

uczelnie, na które dofinansowanie jest przyznawane. Wysokość kwot przeznaczonych na 

poszczególne formy doskonalenia została sporządzona na podstawie planów doskonalenia 

dyrektorów placówek oświatowych. Plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli na rok 2019 oraz maksymalna kwota dofinansowania do studiów została 

pozytywnie zaopiniowana przez związki nauczycielskie. 

 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały. 

 

W ramach dyskusji radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2019.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, 

Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

 

g) ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez 

uczelnie w 2019r, oraz specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane 

 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krystyna Świerkot-Żmij poinformowała, że podstawa prawna niniejszej uchwały jest 

nieaktualna z powodu wejścia w życie tekstu jednolitego ustawy o samorządzie gminnym z 

tego roku. 

 

Na tym zakończono dyskusję. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie w 

2019r, oraz specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, 

Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

 

h) „programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt w roku 2019” 

 

Krystyna Gimel poinformowała, że zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt do zadań własnych 

gminy należy min. zapobieganie bezdomności zwierząt, zapewnienie opieki bezdomnym 

zwierzętom i ich wyłapywanie. Zadanie to realizowane jest poprzez uchwalenie przez Radę 

Gminy „Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt”. Przez bezdomne zwierzęta należy rozumieć zwierzęta domowe lub gospodarskie 

które uciekły, zabłąkały się lub zostały porzucone przez człowieka, a nie ma możliwości 

ustalenia ich właścicieli lub innej osoby pod której opieką dotąd trwale pozostawały.  

Projekt Programu podlega zaopiniowaniu przez właściwego lekarza weterynarii oraz przez 

organizacje społeczne, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt oraz 

dzierżawców lub zarządców obwodów łowieckich. Nie wniesiono uwag ani wniosków do 

tego projektu.  

Projekt Programu został przesłany do uzgodnienia:  

 Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii w Pszczynie 

 Komitetowi Pomocy dla Zwierząt 

 Kołu Łowieckiemu „ŻUBR” w Pszczynie 

 Kołu Łowieckiemu „CYRANKA” 

 Fundacji „Zwierzęca ARKADIA” 

Zapewnienie opieki zwierzętom z terenu Gminy Goczałkowice-Zdrój realizowane jest przez: 

 Schronisko dla bezdomnych zwierząt w Chełmku, prowadzone przez Pana Jarosława 

Kołodziejczyka - zapewnienie miejsca bezdomnym zwierzętom w schronisku;  

 Pana Jarosława Kołodziejczyka, prowadzącego działalność gospodarczą pn. Jarosław 

Kołodziejczyk, Gabinet Weterynaryjny ANIMAL-VET „Zasole”, z miejscem 

wykonywania tej działalności w Oświęcimiu - odławianie zwierząt bezdomnych i 

dostarczanie ich do schroniska oraz zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w 

przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt;  

 Komitet Pomocy dla Zwierząt z siedzibą w Tychach - przyjmowanie do Przystani 

Ocalenie w Ćwiklicach, bezdomnych zwierząt gospodarskich oraz zwierząt 

gospodarskich odebranych ich właścicielom decyzją Wójta; 

 Fundacja „Zwierzęca ARKADIA” z Jankowic - zapewnienie opieki nad wolno 

żyjącymi kotami polegające głównie na zakupie karmy i ich dokarmianiu. 

 



Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały. 

 

W ramach dyskusji radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

„programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 

roku 2019”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, 

Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

 

i) zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Goczałkowicach-Zdroju 

 

Dyrektor GOK-u, Pani Zofia Szołdra poinformowała, że Gmina Goczałkowice-Zdrój jest 

beneficjentem zadania „Integracja-tolerancja” współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Śląskiego na lata 2014-2020 Poddziałanie 9.2.1 Rozwój usług społecznych i 

zdrowotnych – ZIT. Zgodnie z umową Gmina Goczałkowice-Zdrój wyznaczyła do realizacji 

części zadania Gminny Ośrodek Kultury. W związku z tym konieczne jest wprowadzenie w 

statucie GOK zmiany pozwalającej na działanie świetlicy środowiskowej w formie: 

„organizacja i prowadzenie placówek wsparcia dziennego w formie świetlicy w rozumieniu 

ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i pieczy zastępczej”. 

 

Komisja Gospodarki i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały. 

 

W ramach dyskusji radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Goczałkowice-Zdroju.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, 

Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 



7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w Urzędzie Gminy 

Goczałkowice-Zdrój 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Michał Czernek odczytał protokół oraz wnioski z 

posiedzenia komisji z dnia 26.02.2019 r.  

 

W ramach dyskusji radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

podjęcia działań informacyjnych w zakresie przeprowadzonych "eko-kontroli" oraz 

zgłaszania naruszeń dotyczących ochrony powietrza..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, 

Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przemyślenia możliwości podjęcia działań prewencyjnych mających na celu ograniczenie 

spalania złej jakości węgla i śmieci w postaci kontrolnych lotów drona antysmogowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, 

Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

podjęcia przez gminę działań edukacyjnych skierowanych do osób dorosłych w zakresie 

"odgórnego palenia".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 



Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, 

Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij , Marian Wróbel 

 

8. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy 

 

Inwestycje zaplanowane na ten rok: 

Przebudowa ulicy Wiślnej 

Inwestycja rozpoczęta w 2018r ,realizowana na całej długości 580 m w tym: 

przebudowa odcinka  440 mb o szerokości jezdni 6,00 m wraz z  budową chodnika z kostki 

betonowej przylegającego do jezdni na długości 216 mb (od skrzyżowania z ul. Żeromskiego 

do skrzyżowania z ul. Wisławy Szymborskiej), wymianę krawężników na nowe krawężniki 

kamienne, wykonanie nowej konstrukcji jezdni, wykonanie nawierzchni z asfaltobetonu oraz 

wjazdów indywidualnych do posesji, przebudowę napowietrznej linii teletechnicznej oraz 

wykonanie nowej kanalizacji deszczowej. 

przebudowa  łącznika ulicy Wiślnej na długości 140 metrów, poprzez wykonanie nowej 

nawierzchni z asfaltobetonu, wykonanie nowych wjazdów indywidualnych do posesji oraz 

budowę  kanalizacji deszczowej 

Zadanie realizuje firma  F.U.H M&S BRUK Michał Szczygieł, Szymon Zieleźnik z 

Goczałkowic-Zdroju,  za kwotę  ofertową 1.714.796 zł brutto.  W dniu 7.11.2018 r. podpisano 

umową na realizację w/w prac, zaś plac budowy  przekazano 19.11.2018 roku.  

Zakończenie plac zaplanowano na 30 maja 2019 roku. Przebudowa drogi jest dofinansowana 

częściowo ze środków budżetu państwa tj. Programu na Rzecz Rozwoju oraz 

Konkurencyjności Regionów poprzez Wsparcie Lokalnej Infrastruktury Drogowej, w kwocie 

293.435,00 zł. (i ta kwota została już rozliczona). 

 

Przetargi zakończone: 

 Przetarg pt. Bieżąca eksploatacja gminnej sieci wodociągowej służącej do przesyłu 

wody przeznaczonej do spożycia przez ludzi w Goczałkowicach-Zdroju. Wpłynęły 2 

oferty. Usługę będzie wykonywać firma INSTAL-BRATEK s.c. Jerzy i Katarzyna 

Bratek za kwotę 569.344 zl 

 Przetarg pt. bieżąca eksploatacja gminnej sieci kanalizacyjnej, sanitarnej grawitacyjnej 

i podciśnieniowej oraz sieci kanalizacji deszczowej. Na ten przetarg wpłynęła 1 oferta. 

Zadanie będzie realizowała firma Zakład Ogólnobudowlany i Czyszczeniowy Marcin 

Chudek za kwotę 234.538 zł 

 

Przetargi ogłoszone: 

 Przetarg na wykonanie przebudowy ulicy Bór II. W dniu 14 lutego ogłosiliśmy 

kolejny przetarg pt. Przebudowa ulicy Bór II w Goczałkowicach-Zdroju. Termin 

składania ofert upłynął 1 marca. Wpłynęło ich aż 11 z kwotami ofertowymi od 

1.696.234 do 2.692.464 zł. Aktualnie trwa ich badanie pod względem zgodności z 

warunkami przetargu. Zakres robót obejmuje: Przebudowę drogi na długości 

całkowitej 2331 mb poprzez wykonanie warstw konstrukcyjnych z asfaltobetonu oraz 

lokalnie wykonanie nowych dolnych warstw konstrukcyjnych oraz wymianę 

zniszczonego przepustu nad potokiem bez nazwy na nowy. Szerokość jezdni z 



asfaltobetonu: 860 metrów o szerokość jezdni 2,5 metra, 1058 metrów szerokość 

jezdni 3,5 metra, 413 metrów szerokość jezdni 3,0 metra, Wykonanie oświetlenie na 

odcinku 850 metrów obejmuje montaż 25 sztuk słupów oświetleniowych wraz z 

oprawami oraz okablowaniem i montażem szafy zasilania. Przedmiot zamówienia 

należy zrealizować w terminie 90 dni od dnia przekazania placu budowy 

 

Promesa na usuwanie skutków powodzi 

Otrzymaliśmy promesę w wysokości 1 mln 80 tys na przebudowę gminnych dróg tj. ulicy 

Sołeckiej na długości 388 m (cała na długość 495 m) oraz części ulicy Solankowej tj. od ulicy 

Rolnej w kierunku Brzozowej na długości 220 m (pozostały odcinek wyremontuje PG Silesia 

w ramach podpisanej z nami umowy w związku z prowadzonymi przez nich pracami 

przebudowy kanalizacji sanitarnej).  

 

Program Ograniczenia niskiej emisji zanieczyszczeń 

Na dzień 25 marca br. podpisano 89 umów.  (47 inwestycji to wymiana ogrzewania z 

węglowego na gazowe, 6 z gazowego na gazowe, 23 z węglowego na węglowe  

i 9 na wymianę okien, 1 inwestycja dociepleń ścian i 3 docieplenia stropu/dachu). Odebrano i 

rozliczono 51 inwestycji. 

 

Zbiórka odpadów wielkogabarytowych 

Urząd Gminy Goczałkowice-Zdrój informuje, iż w dniach 26 – 29 marca br. odbędzie się 

zbiórka odpadów wielkogabarytowych. Odpady objęte zbiórką należy wystawić przed posesję 

do godziny 7.00, w terminach określonych w poniższym harmonogramie: 

 

26 marca 2019 r. - od przejazdu kolejowego do DK1; 

27 marca 2019 r. - od DK1 do Rudołtowic; 

28 marca 2019 r. - od przejazdu kolejowego do Zapory, Aleja I,II, Grzebłowiec; 

29 marca 2019 r. (piątek) - Osiedle Powstańców Śląskich, Bór I, Bór II; 

 

Podczas zbiórki odpadów wielkogabarytowych mieszkańcy będą mogli wystawiać 

wszelkiego rodzaju odpady, które ze względu na duże rozmiary i/lub wagę nie mieszczą się 

do pojemników na odpady np. stoły, szafy, krzesła, sofy, dywany, wózki dziecięce, materace, 

pierzyny, rowery, zabawki dużych rozmiarów etc. 

 

Radna Paszek odniosła się do planowanej budowy ulicy Bór II. Radna zapytała, czy 

oświetlenie drogi będzie ledowe. 

 

Wójt Gminy poinformowała, że planuje się budowę nowoczesnego oświetlenia ledowego. 

 

Na tym zakończono dyskusję. 

 

9. Wolne głosy i wnioski 

 

W dyskusji wzięli udział: 



- Rafał Polok poinformował, że mieszkańcy zgłosili problem słabej przepustowości wody 

deszczowej w przepuście za DK1. Poinformowano, że przy większych opadach deszczu rura 

nie zbiera tej wody tylko rozlewa ją na ulicę Dębową i tereny za Panem Solochem. Radny 

zgłosił również problem zanieczyszczonych rowów w tamtym terenie. Następnie Radny 

zapytał o pożar w Przedszkolu nr 2, oraz poinformował, że rodzice zgłaszają swoje obawy 

odnoście braku drugiego wyjścia ewakuacyjnego. 

Pani Krystyna Gimel poinformowała, że jest już po rozmowie z Panem Solochem w tym 

temacie i jeśli nie uda się Panu Solochowi nic wynegocjować z kopalnią, to spotkają się na 

wizji w terenie. W temacie oczyszczenia rowów Pani Gimel poinformowała, że zgłoszenie 

problemu przez mieszkańców w kopalni powinna wystarczyć.  

 

W temacie pożaru w Przedszkolu nr 2, Dyrektor Przedszkola, Pani Beata Migacz 

poinformowała zebranych o zaistniałej sytuacji, opisała procedurę ewakuacji i kontroli 

strażaków na miejscu zdarzenia. W wyniku kontroli stwierdzono, że nie było pożaru tylko 

temperatura kabli wzrosła do 80oC co spowodowało zapach topiącego się plastiku i 

zadymienie. Dyrektor Migacz poinformowała, że na miejscu była obecna również Wójt 

Gminy, Sekretarz Gminy i Pan Turoń. O zdarzeniu powiadomione zostało również 

Kuratorium Oświaty. Decyzją Powiatowej Straży Pożarnej było usunięcie wady i 

przeprowadzenie ponownie kontroli. Na dzień dzisiejszy instalacja jest sprawna. Dyrektor 

Migacz poinformowała, że dwa wyjścia ewakuacyjne są obowiązkowe, jeżeli w budynku 

znajduje się 70 osób.  

 

Radny Rafał Polok zapytał, czy przeprowadzane są szkolenia pracowników w zakresie 

ewakuacji i pierwszej pomocy. 

 

Dyrektor Beata Migacz poinformowała, że cały personel przy okazji szkolenia BHP ma 

przeprowadzone 2-godzinne szkolenie przeciwpożarowe, następnie dodała, że po kontroli 

Straży Pożarnej wskazane jest szkolenie przeciwpożarowe dla pracowników.  

 

- Krzysztof Kwaśny zapytał o możliwość powstania placu zabaw dla najmłodszych. 

 

Wójt Gminy poinformowała, że temat placu zabaw jest ciągle aktualny, wstępnie 

sugerowano, że pieniądze, które gmina otrzyma z rozliczonej dotacji z realizacji placu zabaw 

przy Szkole Podstawowej zostały przeznaczone na budowę nowego placu zabaw. Co do 

lokalizacji trzeba jeszcze podyskutować. 

 

- Michał Czernek zapytał, w jaki sposób szkoły są przygotowane na strajk nauczycieli. 

 

Wójt Gminy poinformowała, że odbyło się spotkanie z Panią Dyrektor Beatą Smolarek, 

podczas którego zapewniono, że egzaminy się odbędą, następnie Wójt dodała, że na moment 

spotkania Pani Smolarek nie wiedziała jak dokładnie będzie to wyglądać, ale urząd jest w 

stałym kontakcie ze szkołą i jak pojawią się nowe informację to zostaną one przekazane 

radzie.  



- Łukasz Hanke zapytał, w imieniu mieszkańców o możliwość przesunięcia terminu odbioru 

odpadów zielonych z kwietnia na marzec. 

 

Wójt Gminy poinformowała, że można o tym pomyśleć przy okazji nowego przetargu, do 

którego gmina się właśnie przygotowuje.  

 

- Tadeusz Lazarek poinformował, że raport o stanie gminy zostanie przygotowany na sesję, 

która odbędzie się w maju.  

 

Na tym zakończono dyskusję. 

 

10. Zakończenie obrad 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój 

  

 

 

Przygotował: Szymon Jarczok 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


